日落 玉壶

The Yuhu in the Sunshine

在天门山国家森林公园内,有一座 玉壶峰。它是天门山十六峰之一,因山 体形似盛酒的玉壶而得名。玉壶峰是天 门山的最佳观景点之一,也是备受关注 的世界翼装飞行锦标赛的起跳点。 其峰 东、西、南面都是绝壁,异常惊险。站 在山顶放眼远眺,北边有朝天山,西面 是天门山的巍峨绝壁,东南方有四十八 座马头山。

在一个雨后天晴的清晨,天门山云海翻腾。太阳从地平线升起的瞬间,从天空栈道的角度拍摄,一轮红日刚好落在玉壶的壶口,趣味横生,美不胜收!

魏泡菜 摄

There is a Yuhu Peak in the Tianmen Mountain National Forest Park。 It is one of the sixteen peaks of Tianmen Mountain。 It is named for its shape looking like a jade pot。 The Yuhu Peak is one of the best scenic outlooks of the Tianmen Mountain, as well as the takeoff of the generally concerned world wingsuit flying tournament。 The east, west and south sides of the peak are bluffs, very dangerous。 Taking a distant look on the mountaintop, the Chaotian Mountain is in the north, the lofty bluff of the Tianmen Mountain is in the west, and there are 48 Matou Mountains in the southeast,

In an early morning after rain, the sea of clouds writhes on the Tianmen Mountain. At the moment when the sun rises from the horizon, shooting from the angle of the sky trestle, a red sun is exactly falling on the mouth of the Jade Pot, so interesting, so beautiful.

Photographed by Wei Paocai



青山倒映在绿水间,一弯土黄色的小岛 延伸进画面,几个垂钓者的身影点缀其间,形成一幅舒适的自然画卷。

朱军 摄

The green mountains are reflected in the green waters , an earthy yellow small island extends into the picture , dotted with several rodmen , forming a comfortable painting of the nature.

Photographed by Zhu Jun





有人说,独自守云海是寂寞的。为了娱 乐消遣,我决定带上自己喜欢的 自行车 上西界,一起去看云海。

碧宵 摄

It is said that watching the sea of clouds alone is lonesome. For recreation, I decide to go to Xijie with my favorite bicycle to see the sea of clouds together.

Photographed by Bi Xiao

春上时节,城郊的澧水河段 总是聚集着成片的小水鸭。丢一 颗石子过去,被惊动的鸭子四处 逃窜。

李宗功 摄

The spring is coming, there are always groups of little ducks in the suburban Li River reach. A pebble is thrown in the water, the scared ducks run everywhere. Photographed by Li Zonggong

